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 Protokół z IX sesji  

Rady Powiatu w Lublinie  

z dnia 30 stycznia 2025 r. 

 

Dnia 30 stycznia 2025 r. o godz. 13
00 w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Lublinie odbyła się IX sesja VII kadencji Rady Powiatu w Lublinie. 

  

  Ad 1. Przewodniczący Rady Piotr Sawicki otworzył obrady sesji witając wszystkich 

zebranych. Przewodniczący poinformował, że zgodnie z listą obecności, obecnych jest  

27 radnych, co stanowi niezbędne kworum do obradowania i podejmowania uchwał  

(zał. Nr 1). Z uwagi na późniejszą, krótkotrwałą nieobecność niektórych radnych w toku obrad, 

ilość osób biorących udział w poszczególnych głosowaniach była różna, jednak kworum 

zostało zachowane.  

Przewodniczący powitał serdecznie uczestniczących w sesji i obecnych na sali 

konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Lublinie Starostę Lubelskiego Panią Sylwię Pisarek-

Piotrowską, Wicestarostę Lubelskiego Panią Iwonę Pulińską, Członka Zarządu Panią Sylwię 

Chochoł-Skocz, Członka Zarządu Konrada Banacha, Członka Zarządu Zenona Madzelana, 

wz. Sekretarza Powiatu Lubelskiego Panią Annę Wysocką, Skarbnika Powiatu Lubelskiego 

Panią Martę Janeczko, Mecenasa Sławomira Lisa.  

Przewodniczący powitał Dyrektorów Jednostek Powiatowych Starostwa Powiatowego  

w Lublinie i Dyrektorów Wydziałów Starostwa Powiatowego w Lublinie (zał. Nr 2) Biuro Rady  

 i Zarządu Powiatu oraz wszystkich oglądających obrady sesji za pośrednictwem Internetu. 

Przewodniczący poinformował ponadto, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy  

o samorządzie powiatowym obrady rady powiatu są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad 2. Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty Lubelskiego z prac Zarządu Powiatu w Lublinie. 

5. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z pracy Komisji Rady Powiatu w Lublinie za rok 2024 -  

(informacja). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Powiatu w Lublinie na 2025 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planów Pracy Komisji Rady Powiatu  

w Lublinie na 2025 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Bystrzycy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej 

do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Bystrzycy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi Szkół  

im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości  

o powierzchni 75 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako 

działka  nr 490  o pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi Szkół  

im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości  

o powierzchni 126 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako 

działka  nr 490  o pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi Szkół  

im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości  

o powierzchni 12 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako 

działka  nr 490  o pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy –  Zespołowi Szkół  

im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wynajęcie powierzchni 6 m2, znajdującej się                              

w budynku będącym łącznikiem szkoły z krytą pływalnią, posadowionym na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym Bychawa 

Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako działka  nr 490  o pow. 

1.9690 ha, na okres do 3 lat. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na użyczenie na czas  

oznaczony dłuższy niż 3 lata części nieruchomości będącej własnością Powiatu 

Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym Bychawa Miasto, jednostka ewidencyjna 

Miasto Bychawa, stanowiącej działkę  nr 611 o pow. 6,0943 ha. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych Rady Powiatu w Lublinie  

do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Lubelskiego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025.  

18. Interpelacje i zapytania radnych.  

19. Wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Sprawy bieżące.  

21. Zamknięcie sesji.   

 W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma wnioski  

do zaproponowanego porządku obrad.  

 Starosta Sylwia Pisarek-Piotrowska zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad  

o podpunkt 17a.  w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na 

utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Liceum Ogólnokształcącym w Bychawie 

wchodzącym w skład Zespołu Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie.” 

 Innych wniosków nie było. Zatem Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

wprowadzeniem punktu do porządku obrad. 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad o ppkt. 17a. w ww. brzmieniu został przyjęty  

w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak 
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(ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), 

Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

Porządek obrad po zmianie stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 

 

Ad 3. Przystąpiono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji (12 grudnia 2024 r.), który 

został udostępniony do wglądu w programie E-sesja. Protokół został przyjęty w głosowaniu 

jawnym, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan 

(ZA), Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina 

Poleszak (ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko 

(ZA), Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

 Ad 4. Starosta Lubelski Pani Sylwia Pisarek-Piotrowska przedstawiła sprawozdanie  

z pracy Zarządu Powiatu w Lublinie w okresie od 12 grudnia 2024 r. do 30 stycznia 2025 r.  

(zał. Nr 4).  

Przewodniczący Rady podziękował Staroście za sprawozdanie i przeszedł do realizacji 
następnego punktu obrad. 
 

 Ad 5. Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z wymogiem ustawowym -  

§ 45 pkt 3 Statutu Powiatu Lubelskiego – komisje stałe Rady Powiatu  obowiązane są 

przedstawić Radzie sprawozdania ze swej działalności raz w roku, nie później  

niż do 31 stycznia roku następnego. 

  Na ręce Przewodniczącego Rady wpłynęły następujące sprawozdania komisji : 

- Komisji Rewizyjnej (zał. Nr 5); 

- Komisji Budżetowej (zał. Nr 6); 

- Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej (zał. Nr 7); 

- Komisji Edukacji i Kultury (zał. Nr 8); 

- Komisji Infrastruktury (zał. Nr 9); 

- Komisji Organizacyjno - Prawnej (zał. Nr 10); 

- Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska (zał. Nr 11); 

- Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (zał. Nr 12). 

W związku z tym, że ww. sprawozdania zostały doręczone radnym w materiałach na sesję 

oraz były przedmiotem prac komisji, zostały one przyjęte bez odczytywania. 

 

 Ad 6. Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Powiatu  

w Lublinie na 2025 rok (zał. Nr 13), odczytał Przewodniczący Rady – Piotr Sawicki.  

 Przewodniczący Rady odczytał również projekt ww. uchwały (zał. Nr 14).  

 Uwag do projektu uchwały i planu pracy nie było. 

  Uchwała NR IX/93/2025 w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Powiatu w Lublinie  

na 2025 rok została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: 

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-Skocz 

(ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur (ZA), 

Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), Krzysztof 

Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), Marcin 

Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak (ZA), 

Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), Katarzyna 

Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

Ad 7. Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planów Pracy 

Komisji Rady Powiatu w Lublinie na 2025 rok (zał. Nr 15), odczytał Przewodniczący Rady – 

Piotr Sawicki. Projekty były doręczone radnym w materiałach na sesję, jak również były one 

przedmiotem prac komisji. 

Projekt ww. uchwały odczytał Przewodniczący Rady (zał. Nr 16). Uwag do projektu 

uchwały nie było. 

Uchwała NR IX/94/2025 w sprawie zatwierdzenia Planów Pracy Komisji Rady 

Powiatu w Lublinie na 2025 rok została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym 

stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-Skocz 

(ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur (ZA), 

Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), Krzysztof 

Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), Marcin 

Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak (ZA), 

Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), Katarzyna 

Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

Ad 8 - 9. Uzasadnienie do dwóch projektów uchwał: 

• w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Bystrzycy (zał. Nr 17); 

• w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Bystrzycy (zał. Nr 18). 

przedstawił Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Pan Janusz Urban. 

Ww.  projekty  uchwał  zostały  pozytywnie  zaopiniowane  przez  Komisję Edukacji  

i Kultury –opinię przedstawiła Przewodnicząca Komisji Teresa Chwała.   

O głos poprosił Radny Krzysztof Kozieł. Zgłosił wątpliwość i poprosił o sprawdzenie 

kwestii adresu zawartego w obydwu projektach uchwał, tj. „Bystrzyca 92e, 20-258 Lublin”. 

Według wiedzy Radnego adres ten powinien brzmieć: ”Bystrzyca 92e, 20-258 Bystrzyca”. 

Zawnioskował o sprawdzenie tej kwestii. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Pan Janusz Urban wyjaśnił,  

że w posiadanej dokumentacji był kod miejscowości przedłożony w projekcie uchwały, 

natomiast po szybkim sprawdzeniu okazuje się, że kod pocztowy miejscowości wskazuje na 

„20-258 Bystrzyca”. 

Przewodniczący Rady Piotr Sawicki zarządził 5 min przerwy celem omówienia tej 

sprawy z mecenasem. 
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Po przerwie wznowiono obrady. Przewodniczący Rady oddał głos Staroście Pani Sylwii 

Pisarek-Piotrowskiej. 

Starosta zgłosiła poprawkę do projektu dwóch uchwał, gdzie właściwym adresem dla Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Bystrzycy i Szkoły 

Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Bystrzycy jest kod pocztowy 20-258 Bystrzyca, i z taką zmianą poprosiła o ich podjęcie. 

 Przewodniczący Rady podziękował za wyjaśnienia i wobec braku innych uwag, 

poinformował, że głosowanie będzie nad przedłożonymi projektami uchwał, z uwzględnieniem 

zmian zgłoszonych przez Starostę.  

 

 Ad 8. Przewodniczący Rady Piotr Sawicki odczytał projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Bystrzycy (zał. Nr 19).  

Uchwała NR IX/95/2025 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Bystrzycy została podjęta  

w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-Skocz 

(ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur (ZA), 

Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina 

Poleszak (ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko 

(ZA), Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

 Ad 9. Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Bystrzycy 

odczytał Przewodniczący Rady Piotr Sawicki (zał. Nr 20).  

Uchwała NR IX/96/2025 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Bystrzycy 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-Skocz 

(ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur (ZA), 

Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina 

Poleszak (ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko 

(ZA), Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

Ad 10-13. Uzasadnienie do czterech projektów uchwał: 

• w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi Szkół  

im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości o powierzchni 

75 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym 
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Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako działka  nr 490  o 

pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat (zał. Nr 21); 

• w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi Szkół  

im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości o powierzchni 

126 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym 

Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako działka  nr 490  o 

pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat (zał. Nr 22); 

• w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi Szkół  

im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości o powierzchni 

12 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym 

Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako działka  nr 490  o 

pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat (zał. Nr 23); 

• w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy –  Zespołowi Szkół  

im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wynajęci powierzchni 6 m2, znajdującej się w 

budynku będącym łącznikiem szkoły z krytą pływalnią, posadowionym na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym Bychawa 

Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako działka  nr 490  o pow. 1.9690 

ha, na okres do 3 lat (zał. Nr 24); 

przedstawił Kierownik Referatu ds. Gospodarki Nieruchomościami Pan Mariusz Masłowski. 

Ww.  projekty  uchwał  zostały  pozytywnie  zaopiniowane  przez  Komisję Infrastruktury  

– opinię przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Kostruba.  

  

 Ad 10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi 

Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości o 

powierzchni 75 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako 

działka  nr 490  o pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat odczytał Przewodniczący Rady Piotr 

Sawicki (zał. Nr 25). Uwag do projektu uchwały nie było. 

Uchwała NR IX/97/2025 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi 

Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości o 

powierzchni 75 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako 

działka  nr 490  o pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat została podjęta w głosowaniu jawnym, 

następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak 

(ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), 

Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

 



Protokół z IX sesji Rady Powiatu w Lublinie z dnia 30 stycznia 2025 r. 

7 

 

 Ad 11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi 

Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości  

o powierzchni 126 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako 

działka  nr 490  o pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat odczytał Przewodniczący Rady Piotr 

Sawicki (zał. Nr 26). Uwag do projektu uchwały nie było. 

Uchwała NR IX/98/2025 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi 

Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości  

o powierzchni 126 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako 

działka  nr 490  o pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat została podjęta w głosowaniu jawnym, 

następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak 

(ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), 

Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

 Ad 12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi 

Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości  

o powierzchni 12 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako 

działka  nr 490  o pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat odczytał Przewodniczący Rady Piotr 

Sawicki (zał. Nr 27). Uwag do projektu uchwały nie było. 

Uchwała NR IX/99/2025 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy – Zespołowi 

Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wydzierżawienie części nieruchomości  

o powierzchni 12 m2, stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako 

działka  nr 490  o pow. 1.9690 ha, na okres do 3 lat została podjęta w głosowaniu jawnym, 

następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak 

(ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), 

Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 
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 Ad 13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy –  Zespołowi 

Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wynajęci powierzchni 6 m2, znajdującej się  

w budynku będącym łącznikiem szkoły z krytą pływalnią, posadowionym na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym Bychawa 

Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako działka  nr 490  o pow. 1.9690 

ha, na okres do 3 lat odczytał Przewodniczący Rady Piotr Sawicki (zał. Nr 28). Uwag  

do projektu uchwały nie było. 

Uchwała NR IX/100/2025 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy –  Zespołowi 

Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie na wynajęci powierzchni 6 m2, znajdującej się  

w budynku będącym łącznikiem szkoły z krytą pływalnią, posadowionym na nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym Bychawa 

Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, oznaczonej jako działka  nr 490  o pow. 1.9690 

ha, na okres do 3 lat została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak 

(ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), 

Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

Ad 14. Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu 

zarządcy na użyczenie na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części nieruchomości będącej 

własnością Powiatu Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym Bychawa Miasto, 

jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa, stanowiącej działkę nr 611 o pow. 6,0943 ha  

(zał. Nr 29) przedstawił Kierownik Referatu ds. Gospodarki Nieruchomościami Pan Mariusz 

Masłowski.  

Ww. projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję 

Infrastruktury - opinię przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Kostruba.  

 Projekt ww. uchwały odczytał Przewodniczący Rady Piotr Sawicki (zał. Nr 30).  

Uwag do projektu uchwały nie było. 

Uchwała NR IX/101/2025 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na użyczenie 

na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części nieruchomości będącej własnością Powiatu 

Lubelskiego, położonej w obrębie ewidencyjnym Bychawa Miasto, jednostka ewidencyjna 

Miasto Bychawa, stanowiącej działkę nr 611 o pow. 6,0943 ha została podjęta w głosowaniu 

jawnym, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak 
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(ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), 

Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

Ad 15. Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych 

Rady Powiatu w Lublinie do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (zał. Nr 31) 

przedstawiła Pani Monika Skalska-Smyk, podinspektor w Wydziale Zarządzania 

Kryzysowego, Ochrony Ludności i Spraw Obronnych. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Członków Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 Radny Tomasz Szpakowski zgłosił kandydaturę Radnej Edyty Dobek. Następnie 

Członek Zarządu Konrad Banach zgłosił kandydaturę Radnej Karoliny Poleszak. Więcej 

propozycji kandydatur nie było.  

 Przewodniczący Rady zapytał zgłoszone osoby, czy wyrażają zgodę. Radna Edyta 

Dobek i Radna Karolina Poleszak wyraziły zgodę na kandydowanie do Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku.  

Przewodniczący odczytał projekt ww. uchwały (zał. Nr 32).  

Uchwała NR IX/102/2025 w sprawie delegowania dwóch radnych Rady Powiatu  

w Lublinie do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku została podjęta w głosowaniu jawnym, 

następującym stosunkiem głosów: 

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak 

(ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), 

Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

 Ad 16. Uzasadnienie do projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Lubelskiego przedstawiła Skarbnik Powiatu Marta 

Janeczko (zał. Nr 33). 

Projekt ww. uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową - 

opinię przedstawiła Przewodnicząca Komisji – Urszula Paździor. 

Uwag do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady Piotr Sawicki zarządził 

głosowanie (zał. Nr 34). 

Uchwała NR IX/103/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Lubelskiego została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina Poleszak 
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(ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), 

Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 

 Ad 17. Uzasadnienie do projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na rok 2025 (zał. Nr 35) przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Marta Janeczko. 

Projekt ww. uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową - 

opinię przedstawiła Przewodnicząca Komisji – Urszula Paździor. 

O głos poprosił Radny Andrzej Kłapeć. Radny poinformował o swoim głosie przeciwnym 

do opinii ww. projektu uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej. Wyjaśnił powody swojego 

sprzeciwu, szczególnie odnośnie przekazania kwoty 25 000,00 zł na wsparcie Komendy 

Powiatowej Policji na „Zakup dwóch psów służbowych wraz z wyposażeniem oraz doposażenie 

przewodników psów w sprzęt niezbędny do pracy z psem”. Dodał, że MSWiA ma dostateczne 

środki finansowe, choćby na zakup luksusowych samochodów dla komendantów, o czym piszą 

media, stąd nie potrzebują wsparcia powiatu, tylko gospodarnego zarządzania tym co mają. 

Następnie odniósł się do zmian w budżecie. Radny nadmienił, że struktura Starostwa 

powiększyła się o dwa wydziały: Wydział Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Wydział Spraw 

Administracyjno-Gospodarczych. Zdaniem Radnego nie jest konieczne utrzymywanie czterech 

stanowisk etatowych Członków w Zarządzie Powiatu, zawnioskował o powrót do poprzedniej 

ilości Członków etatowych, a zaoszczędzone pieniądze miałyby być przeznaczone na podwyżki 

dla pracowników. Ponadto wspomniał o zakończonych inwestycjach: ośrodku w Bystrzycy, BCU, 

natomiast drogami zajmuje się Zarząd Dróg Powiatowych i praktycznie nie ma inwestycji, nad 

którymi Zarząd musiałby się pochylać i ciężko pracować. Dlatego należy to zmienić mając  

na uwadze szacunek podatników. 

Przewodniczący zapytał, czy jest to wyjaśnienie sytuacji na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej, czy jako propozycję.  

Radny Andrzej Kłapeć wyjaśnił. że chciał uzasadnić swoje głosowanie przeciw 

budżetowi, ale też jako propozycję do rozważenia dla Państwa Radnych.  

Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że Zarząd Powiatu pochyli się nad tą 

propozycją.   

Innych głosów w dyskusji do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady Piotr 

Sawicki odczytał jej projekt (zał. Nr 36) i zarządził głosowanie. 

Uchwała NR IX/104/2025 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2025 została podjęta  
w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 26, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (PRZECIW), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak 

(ZA), Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan 

(ZA), Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (ZA), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), Karolina 

Poleszak (ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia Sieńko (ZA), 

Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 
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Ad 17a. Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na 

utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Liceum Ogólnokształcącym w Bychawie 

wchodzącym w skład Zespołu Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie (zał. Nr 37) 

przedstawił Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Pan Janusz Urban. 

 Ww.  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję Edukacji  

i Kultury –opinię przedstawiła Przewodnicząca Komisji Teresa Chwała.   

 O głos poprosił Radny Marcin Olszak, który zawnioskował rozważenie możliwości złożenia 

wniosku do MSWiA o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Liceum 

Ogólnokształcącym ZS im. M. Kopernika w Bełżycach, które zapewne nie byłoby konkurencją 

dla szkoły w Bychawie, a taki kierunek przyczyniłby się do atrakcyjności oferty szkoły  

w Bełżycach. Radny podkreślił, że wszelkie te działania miałyby zostać uzgodnione z dyrekcją 

szkoły i Zarządem Powiatu i poprosił o uwzględnienie tego w przyszłości. 

Innych głosów  w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt ww. uchwały (zał. Nr 38).  

Uchwała NR IX/105/2025 w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 

oddziału o profilu mundurowym w Liceum Ogólnokształcącym w Bychawie wchodzącym w 

skład Zespołu Szkół im. ks. A. Kwiatkowskiego w Bychawie została podjęta w głosowaniu 

jawnym, następującym stosunkiem głosów: 

ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Zdzisław Antoń (ZA), Konrad Banach (ZA), Krzysztof Chmielik (ZA), Sylwia Chochoł-

Skocz (ZA), Teresa Chwała (ZA), Edyta Dobek (ZA), Wiesław Dobrzyński (ZA), Beata Gajur 

(ZA), Andrzej Kłapeć (ZA), Magdalena Kostruba (ZA), Anna Kot (ZA), Dorota Kozak (ZA), 

Krzysztof Kozieł (ZA), Grzegorz Kozioł (ZA), Dariusz Krakowiak (ZA), Zenon Madzelan (ZA), 

Marcin Olszak (ZA), Urszula Paździor (BRAK GŁOSU), Sylwia Pisarek-Piotrowska (ZA), 

Karolina Poleszak (ZA), Zofia Ptasznik (ZA), Iwona Pulińska (ZA), Piotr Sawicki (ZA), Zofia 

Sieńko (ZA), Katarzyna Sokołowska (ZA), Tomasz Szpakowski (ZA), Mateusz Winiarski (ZA) 

 
Ad 18. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z § 19 ust. 1 Statutu Powiatu 

Lubelskiego, interpelacje i zapytania radnych składa się na piśmie do Starosty  

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady. Przewodniczący poinformował, że od ostatniej 

sesji nie wpłynęła żadna interpelacja a przed dzisiejszą sesją - 30 stycznia 2025 r., Radna 

Anna Kot złożyła na jego ręce interpelację w sprawie przeprowadzenia audytu w SP ZOZ Nr 1 

w Bełżycach i SP ZOZ w Bychawie (zał. Nr 39). Odpowiedź zostanie udzielona pisemnie 

przez Starostę lub osobę wyznaczoną w ciągu 14 dni od daty złożenia powyższej interpelacji. 

W  związku  z  brakiem innych głosów  w  tym  punkcie, Przewodniczący przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad 19. Wnioski i oświadczenia radnych.  

W tym punkcie Radny Andrzej Kłapeć poprosił o głos i skierował pytanie do Starosty  

w sprawie zwolnienia z pracy pracownika gospodarczego, zatrudnionego w starostwie, który 

poniósł koszty związane z koniecznością zrobienia uprawnień energetycznych potrzebnych  

do przyjęcia go do pracy. Radny zapytał o okoliczności zwolnienia i czy było to związane  

z zaginięciem narzędzi i materiałów, czy w związku z tym była wzywana policja, czy był 

przegląd monitoringu. Jak też zapytał, kto ma dostęp do monitoringu w sposób zdalny. 
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Przewodniczący Rady podkreślił, że interpelacje i zapytania radnych były w poprzednim 

punkcie, zatem wyraził wątpliwość jak to traktować. 

 Radny Andrzej Kłapeć przyznał, że za wcześnie zgłosił uwagi, i poczeka do kolejnego 

punktu obrad, sprawy bieżące. 

 O głos poprosił Radny Zdzisław Antoń. Radny na początku podkreślił, że to co 

przedstawi są to jego własne, prywatne przemyślenia i opinie jako radnego, nie w imieniu 

klubu, a następnie przedstawił oświadczenie w brzmieniu, cyt.:” Rozpoczyna się nowy 2025 

rok, co jest dobrą okazją do podsumowania poprzedniego i odniesienia się do tego,  

co może wydarzyć się w tym nowym roku. To, co wydarzyło się na pierwszej sesji nowej Rady 

Powiatu Lubelskiego, było dla wszystkich szokiem. Ze smutkiem muszę przyznać,  

że głównymi bohaterami tego wydarzenia byli radni, którzy zostali wybrani z Komitetu 

Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość. To jest Pani Sylwia Pisarek- Piotrowska, Pan Andrzej 

Kłapeć i Pani Sylwia Chochoł-Skocz. Głównym sprawcą żenującego widowiska była Pani 

Sylwia Pisarek-Piotrowska, która postanowiła zostać Starostą naszego powiatu, a nie mając 

poparcia wśród swoich radnych, postanowiła ich, ale i swoich wyborców, zdradzić. Wbrew 

obyczajowo przyjętym zasadom, łamiąc uczciwość, lojalność i wszelkie zasady demokracji, 

oszukała wyborców, swoich dawnych kolegów i koleżanki. A jak wychodzi się na współpracy  

z taką osobą? Przekonał się jej sprzymierzeniec Andrzej Kłapeć. Naiwny zrobił swoje, a po 

kilku miesiącach - niech spada. To żenująca sytuacja, ale należy się zastanowić nad dalszymi 

konsekwencjami z niej wynikającymi. Pierwszy efekt widzieliśmy podczas głosowania tajnego 

z robieniem zdjęć swojej karty do głosowania. To jakaś parodia, ale jak nie ufamy sobie, no to 

nie ma wyjścia, trzeba uciekać się do tak poniżających chwytów. Nikt zdrajcom i oszustom nie 

ufa. To jak budować normalne relacje w Zarządzie pod przewodnictwem takiej osoby? Jak 

mają czuć się podwładni? Jak rozmawiać z partnerami z innych samorządów? Pani Sylwio 

Pisarek-Piotrowska, czy warto było kalać swoje imię takim postępowaniem? Czy sprawia Pani 

przyjemność zwalniania ludzi, z którymi przez wiele lat Pani współpracowała? Czy sprawia 

Pani przyjemność patrzenie w oczy byłym wieloletnim koleżankom i kolegom, których Pani 

zdradziła? Nie można odmówić nikomu możliwości zmiany poglądów, ale jeżeli się je zmienia 

przed wyborami, to rezygnuje się ze startu w wyborach z tego Komitetu, albo po wyborach 

rezygnuje się z mandatu. Tylko tak można zachować się przyzwoicie. Mam nadzieję,  

że gdzieś w zakamarkach Waszych sumień, będzie to Was gryzło. Mogą się odezwać głosy, 

które stwierdzą, a po co rozdrapywać już lekko zagojone rany, przecież mleko się rozlało, 

zapomnijmy o wszystkim i jedźmy dalej. Nie zgadzam się z tymi potocznymi stwierdzeniami, 

bo jak nie zostaną takie postawy potępione, to nasza publiczna działalność stanie się 

bezsensowna. Przecież pełnienie funkcji radnego, to pełnienie funkcji zaufania publicznego.  

I każdy z nas, każdy powinien dołożyć maksimum wysiłku i starań, aby to zaufanie 

pielęgnować. Zakończę tę część wystąpienia cytatem z książki profesora Wojciecha 

Roszkowskiego pod tytułem „Roztrzaskane lustro”. Polecam tą lekturę. Oto cytat: „Czy 

polityka jest zajęciem szkodliwym? Nieodwołanie skażonym złem? Z pewnością nie jest to 

zajęcie łatwe i wdzięczne dla kogoś, kto myśli o wysokich standardach moralnych, ale oddać 

tę jakże ważną sferę działalności jedynie w ręce hochsztaplerów, złodziei, czy kłamców byłoby 

rzeczą fatalną”. Koniec cytatu. Przejdę do spraw bieżących. Z niepokojem dowiaduję się,  

że wszystkie trzy projekty, które są lub miały być realizowane z funduszy Unii Europejskiej  

w porozumieniu z Urzędem Marszałkowskim mają problemy. Projekt e-Geodezja II - 

przypominam, to jest taki duży, jeden wspólny projekt, prawie na 190 milionów złotych.  

Od sierpnia 2024 roku, kiedy to rozstrzygnięto przetarg na wykonanie prac geodezyjnych,  
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nie można podpisać umów z wyłonionymi wykonawcami, bo Urząd Zamówień Publicznych  

nie przeprowadził tak zwanej oceny przedwstępnej tego postępowania przetargowego. 

Upłynęło już pół roku i pieniądze leżą, a realizacja projektu stoi. Pani Starosto, w takich 

przypadkach bierze się w samochód parlamentarzystów z obozu rządzącego i jedzie się do 

odpowiednich ludzi w Warszawie i sprawę załatwia. Tyle czasu nie móc takiej prostej rzeczy 

załatwić, to jest dla mnie, albo wasze zachowanie jest skandaliczne, albo ten rząd się 

skandalicznie zachowuje – jedno z dwóch. W każdym bądź razie nie wyobrażam sobie tak 

biernego zachowania w tej sprawie. GHS, czyli Green Human Space - rewitalizacja, czyli ten 

pierwszy wniosek. Złożony w ostatniej chwili, odrzucony, bo gmina Strzyżewice nie 

opracowała właściwego Gminnego Programu Rewitalizacji, poprawia go, ale przez powiat 

złożony wniosek ma poważne luki. Mam nadzieję, że w najbliższym czasie zostanie  

to wszystko prawidłowo uzupełnione, bo jest zagrożenie, że rzeczywiście zostanie  

on odrzucony, albo nie będzie kolejnego terminu naboru. GHS - muzeum, czyli ten drugi 

projekt w Pszczelej Woli. Tu już wiele rzeczy nie rozumiem. Jeżeli obecny Zarząd podjął 

decyzję, że nie będzie tego projektu realizował, to po co w dniu 11 września podpisywał 

umowę z wykonawcą projektu? Przecież już wiedział, kiedy jest to wezwanie. Tłumaczenie,  

że był rozstrzygnięty przetarg i należało, czy koniecznym było, podpisać umowę, ma się nijak 

do wypowiedzenia tej umowy zaraz po jej podpisaniu. Kto z Państwa robi takie rzeczy? 

Podpisuje się umowę i po kilku tygodniach się ją wypowiada. Przecież nie musowo jej było  

w ogóle podpisywać, dużo łatwiejsza droga i tańsza, bo wykonawca teraz będzie dochodził 

odszkodowania i trzeba będzie z budżetu zapłacić, nie wiemy ile. Bardziej jednak 

zastanawiające jest to, że nie podjęto skutecznych negocjacji z Zarządem Województwa, żeby 

przesunąć terminy naboru tych wniosków, a teraz, żeby ustalić nowe, bo przecież dla projektu 

rewitalizacji jest przynajmniej wstępna obietnica nowego terminu naboru, to dlaczego nie 

powalczyć o to samo z projektem muzeum? A jeżeli już klamka zapadła, to proszę  

o wystąpienie na piśmie, że Zarząd rezygnuje z realizacji tego projektu. Chowanie głowy  

w piasek nic nie da. Oczekuję w związku z tym zajęcia stanowiska w tej sprawie jak 

najszybciej. Albo, albo. I tu jeszcze jedna pytanie sobie dopisałem. Czy i kiedy będzie 

otwarcie Ośrodka w Bystrzycy? To bym prosił, jeśli już jest wiedza na ten temat, to bym prosił, 

żeby nam podano tę informację. Jeszcze jedna ostatnia sprawa. Kilka dni temu otrzymałem 

telefon. Telefon od Pani Anny Wysockiej z prośbą o zgłoszenie się w dniu 31 stycznia, czyli 

jutro, na sesję zdjęciową do zrobienia portretu, bo jest pomysł urządzenia, jeszcze nie wiem 

gdzie - pocztu Starostów Lubelskich. Zapytałem się w tej rozmowie, czy w tym poczcie 

Starostów będą również umieszczeni Starostowie z II Rzeczpospolitej, czyli z okresu  

1919-39? Otrzymałem odpowiedź, że nie, bo nie ma odpowiednich zdjęć. Nie zgadzam się  

z tym. Tym bardziej że ostatnim przed II wojną światową Starostą Lubelskim był Pan Józef 

Dańkowski, zamordowany przez Niemców w dniu 23 grudnia 1939 roku. Przymierzaliśmy się, 

tylko nie zdążyliśmy, do ufundowania i zainstalowania na budynku starostwa tablicy 

upamiętniającej tę bohaterską osobę. Nie zdążyliśmy. Jego zdjęcie i to dobrej jakości jest 

dostępne. A gdyby trochę głębiej poszukać, zrobić odpowiednią kwerendę, to jestem prawie 

pewien, że zdjęcia wszystkich pozostałych starostów lubelskich z lat 1918-39 znalazłyby się. 

Nazwiska i imiona są znane, wymienione w pewnym wydaniu, które popełniliśmy w 2023 roku. 

Dopóki ta sprawa nie zostanie rozstrzygnięta, nie będę uczestniczył w sesjach zdjęciowych. 

Poza tym to lekko żenujące, że po niecałym roku urzędowania Pani Starosta chce się już 

portretować. Trzeba sobie na to, Pani Starosto, zasłużyć ciężką i wytężoną oraz owocną 

pracą dla powiatu. Dziękuję za uwagę”. 
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Przewodniczący Rady Piotr Sawicki podziękował za oświadczenie. Przewodniczący 

powiedział, że każda partia sama buduje listy wyborcze z zaufanymi sobie ludźmi. Natomiast  

w odniesieniu do pomysłu utworzenia pocztu starostów, Przewodniczący przyznał rację 

Radnemu Zdzisławowi Antoniowi, że powinni to być wszyscy starostowie, ważne jest aby 

wracać do postaci historycznych. Przewodniczący wspomniał chociażby o ostatnim 

spotkaniu wigilijnym w Starostwie, na które, z Jego inicjatywy, zostali zaproszeni starostowie  

i przewodniczący rad od początku powiatu i dobrze byłoby taką tradycję wspólnych spotkań,  

z przedstawicielami różnych partii politycznych wprowadzić i kontynuować. Dodatkowo 

Przewodniczący powiedział, że warto byłoby pomyśleć o sztandarze powiatu. Wspomniał 

również, że będzie zorganizowana sesja pod kątem projektów unijnych. Odniósł się  

do projektu e-Geodezja II, z którym były problemy, ale po interwencji u Europosła Krzysztofa 

Hetmana udało się procedować projekt dalej, za co podziękował Panu Krzysztofowi 

Hetmanowi.  

O głos poprosiła Starosta Lubelski Pani Sylwia Pisarek–Piotrowska. Nawiązała  

do wypowiedzi Radnego Zdzisława Antonia w kontekście projektu e-Geodezja II. Podkreśliła, 

że projekt ten nie był zagrożony, natomiast w związku z przeprowadzaną kontrolą z Urzędu 

Zamówień Publicznych, czas na przeprowadzenie przetargów skracał się. Aby temu 

zapobiec, dzięki Europosłowi Krzysztofowi Hetmanowi kontrola zakończyła się, a projekt 

mógł być dalej realizowany. Na koniec podkreśliła, że projekt e-Geodezja II ten nie jest   

w żaden sposób zagrożony, dlatego nie należy powielać niewłaściwych informacji. 

Więcej głosów w dyskusji nie było, Przewodniczący Rady nadmienił, że kolejna z sesji 

prawdopodobnie będzie poświęcona wszystkim projektom, które są realizowane, aby Radni 

mogli zapoznać się ze stanem realizacji tych projektów.  

 

 Ad 20. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady Piotr Sawicki złożył serdeczne podziękowania dla wszystkich 

Radnych za uczestnictwo we wszelkiego rodzaju spotkaniach i uroczystościach, które odbywały 

się Powiecie Lubelskim w okresie świątecznym. Podkreślił, że wszystkie jednostki w powiecie 

organizowały piękne spotkania bożonarodzeniowe, za organizację których również podziękował 

dyrektorom tych placówek.  

Na koniec ogłosił, że kolejna sesja odbędzie się raczej w marcu, chyba że będzie 

wcześniejsza taka konieczność.  

Ponadto  Przewodniczący poinformował o zwiększonej kwocie bazowej dla diet, w tym 

radnych, określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska 

państwowe na podstawie przepisów ustawy z 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń 

w państwowej sferze budżetowej. 

 

Następnie o głos poprosił Radny Marcin Olszak. Zgłosił problem braku lustra na terenie 

gm. Bełżyce, przy drodze powiatowej Bełżyce –Strzeszkowice-Krężnica-Lublin, skrzyżowanie 

to jest na dość ostrym zakręcie, w miejscowościach Jaroszewice, Babin, dlatego lustro  

to byłoby bardzo pomocne i poprosił o rozwiązanie tej sytuacji. 

Przewodniczący Rady poprosił o reakcję na ten problem obecnego na sali Dyrektora 

ZDP w Lublinie zs. w Bełżycach i udzielił głosu Radnemu Andrzejowi Kłapciowi. 

Radny Andrzej Kłapeć przypomniał, że nie otrzymał odpowiedzi na zadane wcześniej 

pytania.  
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Przewodniczący Rady poprosił Starostę o odpowiedź na zadane pytania Radnego, 

które złożył  we wcześniejszym punkcie, wnioski i oświadczenia.  

Starosta Lubelski Pani Sylwia Pisarek-Piotrowska powiedziała o zwolnieniu pracownika 

gospodarczego, Pana Roberta Ł., który miał umowę na czas określony. Przyczyniło się do tego 

posądzenie przez niego innego pracownika o kradzież narzędzi do pracy. W toku sprawy 

wyjaśnienia okazały się niewiarygodne na rzecz Pana Roberta, dlatego starosta podjęła 

decyzję o rozwiązaniu z nim umowy o pracę. Odnosząc się do drugiego pytania dotyczącego 

monitoringu, Starosta potwierdziła, że ma dostęp do monitoringu oraz mają go pracownicy 

Biura ds. Informatyki i Informatyzacji i dodatkowo na bieżąco portierzy. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

 Ad 21. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Piotr Sawicki stwierdził, że  tematyka IX sesji VII kadencji Rady 

Powiatu w Lublinie została wyczerpana, a w związku z tym podziękował zebranym za udział  

i zakończył obrady.   

Obrady zakończono o godz. 1455. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Nagranie sesji dostępne jest pod adresem: 

https://www.ittv.pl/playlist_player/index_spl.html#/?playlistId=0&videoId=1 
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